
Protokół Nr XXV/2020 
z obrad sesji Rady Miejskiej Sędziszów 

z dnia 11 września 2020 roku 
 

Otwarcia obrad sesji nadzwyczajnej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Sędziszów 
Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, iż obecnych jest 13 radnych sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. Nieobecny radny Jarosław Chmielarski i 
radny Rafał Dębicki. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Piotra Jarosa – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
12 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Ad. 3 
Pan Przewodniczący 
- odczytał proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sędziszów na lata 

2020-2030. 
5. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
13 głosów – za 
Ad. 4 
Pan Burmistrz 
- podziękował za wyrażenie zgody na zwołanie sesji Rady Miejskiej. Przygotowaliśmy 
wniosek do funduszu norweskiego na termomodernizację 3 szkół, bo tylko szkoły się 
kwalifikowały w tym funduszu do finansowania. A z tych wszystkich obiektów na terenie 
Gminy mamy właśnie te 3 szkoły, które wymagają realizacji takiego projektu 
termomodernizacji. Będzie się to wiązać z ociepleniem całości budynku, z wymianą 
wszystkich otworów okiennych i drzwiowych jak też montażem instalacji fotowoltaicznych i 
pomp ciepła.  
Są to 3 szkoły: Mstyczów, Krzcięcice oraz Ośrodek Rehabilitacyjno-Edukacyjno-
Wychowawczy w Zielonkach – tam by była zainstalowana tylko instalacja fotowoltaiczna. W 
poniedziałek jest ostateczny termin naboru wniosków. Musieliśmy przygotować specjalny 
wniosek aplikacyjny oraz audyty. Do ostatniej chwili następują zmiany. W dniu dzisiejszym 
Pani Skarbnik również poinformuję o takich ostatecznych, niewielkich zmianach jeśli chodzi 
o wydatki finansowe w tym zakresie. Prosimy o akceptację.  
Wartość dofinansowania wynosi 70% i praktycznie wszystkie koszty wykazane w funduszu 
norweskim, które wykazaliśmy są kosztami kwalifikowanymi , czyli razem z podatkiem 
VAT. Oznacza to, że te 70% to jest rzeczywista wartość dofinansowania. Ten projekt wynosi 
niewiele ponad 4 0000 zł w rozbiciu na 3 szkoły. Najwięcej pochłonie szkoła we Mstyczowie. 
Tam bodajże będzie kwota 1 000 400 zł, Krzcięcice 1000 100 zł i Zielonki około 1000 000 zł. 
Te wszystkie budynki są własnością Gminy Sędziszów. Ośrodek w Zielonkach pieniądze, 
które dostają w ramach dotacji mogą wykorzystywać na bieżące potrzeby, a nie na 
inwestycje.  
Pan Przewodniczący: 
Dziękuję bardzo. Czy są pytania? 
Radny J. Jaworski: 



Panie Burmistrzu, wychodzi na to, że będzie to około 1,2 mln zł przez te 2 lata, tak>? 
 
Pan Burmistrz: 
Tak. 
Radny J. Jaworski: 
Musimy dać około 1,2 mln zł, wygospodarować w budżecie? 
Pan Burmistrz: 
Tak. Z tym, że będzie to rozłożone . O szczegółach finansowych to poproszę Panią Skarbnik 
o dokładne przedstawienie, jakie poprawki należałoby wnieść i jednocześnie o finansowaniu 
w rozłożeniu na lata.  
Odpowiedź na pytanie radnego W. Tabora: 
Tam są nie tylko dzieci. Tam są osoby ciężko niepełnosprawne. 
Radny J. Strzelec: 
Czy ten budynek w Zielonkach jest Nasz? 
Pan Burmistrz: 
Budynek w Zielonkach jest Naszą własnością, my mamy umowę dzierżawy wieloletnią, z 
określonym miesięcznym czynszem.  
Radny J. Strzelec: 
Czyli ten budynek też będzie się kwalifikował? 
Pan Burmistrz: 
W pełni się kwalifikuje, to wszystko przeanalizowaliśmy. Dlatego do funduszu norweskiego 
nie dajemy innych obiektów. Już informowałem Wysoką Radę, że w nieodległym czasie 
będziemy chcieli zgłosić obiekty do Regionalnego Programu Operacyjnego do działania z 
termomodernizacji. Tamte obiekty kwalifikują się do RPO, natomiast te 3 szkoły kwalifikują 
się tylko do funduszu norweskiego.  
Pani Skarbnik: 
Nie dalej jak wczoraj otrzymaliście Państwo materiały, które się zdezaktualizowały, ponieważ 
dziś Wydział Inwestycji dostał ostateczny kosztorys projektu. To co wcześniej sami 
szacowaliśmy i to co poszło w materiałach, te kwoty okazały się nieco za małe. Na dziś 
posiadamy audyty i kosztorysy inwestorskie. Muszą jeszcze dojść koszty nadzoru, niezbędna 
dokumentacja oraz obowiązkowa promocja, która musi być przy takich projektach 
prowadzona. Łączne nakłady finansowe to 4 123 680 zł. Jeśli nas zakwalifikują to na 2021 r. 
będzie to kwota 1 000 000 zł. Natomiast na 2022 r. będzie to kwota 3 123 680 zł. Limit 
zobowiązań  4 123 680 zł. Cale zadanie będzie dofinansowane z tych funduszy norweskich i 
będzie to wysokość 70%, a 30% będziemy musieli znaleźć w naszych własnych środkach.  
Pan Przewodniczący: 
Czy są pytania?  
Brak pytań. Proszę o przedstawienie projektu uchwały.  
Pani Skarbnik: 
- przedstawia projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Sędziszów na latach 2020-2030.  
Głosowanie  
13 głosów – za            uchwała Nr XXV/218/2020 
Ad. 5 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady XXV sesji nadzwyczajnej 
Rady Miejskiej kadencji 2018 – 2023. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                           Sekretarz                                      Przewodniczył 



 


